
 

 

 Schriftelijke vragen  

 
 
Schriftelijke vragen ex. artikel 44 van het Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de raad en carrousel van de gemeente Zwijndrecht  
 
 
Datum:  4 oktober 2017 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vraag:  CDA en D66  
 
 
Onderwerp: Jeugdzorg 
 
 
 
Het college / de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk  te 
beantwoorden 
 
 

1. Wat zijn de consequenties voor ouders en kinderen op de korte en langere termijn als 

organisaties die dit voorheen wel deden nu niet meer intekenen op de uitvraag van de 

Serviceorganisatie Jeugd? 

 

2. Kan middels een PGB continuïteit geborgd worden bij organisaties die zich terugtrekken en 

zo ja, wordt dit actief aan de betreffende ouders gecommuniceerd?  

 

3. De William Schrikker Groep is één van de weinige gecertificeerde instellingen die 

gedwongen jeugdhulp mogen leveren. In hoeverre kan worden geborgd dat deze doelgroep 

de zorg blijft krijgen die zij nodig heeft, op korte en lange termijn? 

 

 

4. Welke maatregelen kunnen getroffen worden om te voorkomen dat meer aanbieders zich 

terugtrekken? 

 

5. In hoeverre is het feit dat aanbieders zich terugtrekken wenselijk en voorzien in het kader 

van de transformatie? 

 

6. Waar ligt, in het licht van de uitspraak van de Centrale Raad van Beroep op 17 mei 2017 

inzake verboden delegatie, de bevoegdheid voor het vaststellen van de tarieven?  Hoe legt u 

de uitspraak van de VNG uit. 

 

7. Kunnen andere regio s met de tarieven  toe? 
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8. Om hoeveel kinderen uit Zwijndrecht gaat het die eventueel in gevaar komen qua 

continuiteit van zorg als we kijken naar zorgaanbieders die niet meedoen aan de 

aanbesteding.  

 

9. Wat zijn de kosten als wij de zorg willen continueren voor de kinderen uit Zwijndrecht? 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Toelichting:  
De William Schrikker Groep heeft de gemeenteraden geïnformeerd over haar stap om zich 
voor 2018 terug te trekken als aanbieder van jeugdhulp. Ook in het NRC was hier 
berichtgeving over. Ook vernamen wij berichten dat ook het Leger des Heils zich terugtrekt 
als aanbieder. Naar aanleiding hiervan stellen wij de portefeuillehouder onderstaande 
vragen. Gezien de actualiteit van de materie verzoeken wij u de vragen zo spoedig mogelijk, 
doch uiterlijk eind oktober, te beantwoorden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ondertekening  
Fractie en naam: 
 
Marian Pater D66 
Mirjam Slobbe-Voogt CDA 
 
 
 
 

*aangeven wat van toepassing is 
 


